
Tirsdag den 20. august 2015 kl. 19 i Café VIF’en. 
 
Dagsorden: 
 
1. Godkendelse af referatet fra sidste bestyrelsesmøde. 
Ad 1) Godkendt 
 
2. Medlems restancer (Peter) 
Ad 2) Ingen restancer, 4 nye medlemmer. Den nye indmeldelsesformular ser 
ud til at virke. 
 
3. Opgavelisten og initiativer. 
3a: Parkeringsproblemer på Viemosevej, brev til Teknik & Miljø 
Ad 3a) Der er trafikmøde mellem Aarhus Kommune og politiet, hvor 
parkeringsproblematikken på Viemosevej o.a. tages op, og det forventes at 
der kommer et parkeringsforbud formentlig med en tidsbegrænsning. 
 
3b: Høringssvar vedr. udvidelsen af Viby Handelsgymnasium: 
Ad 3b) Beboere i nærheden af Handelsgymnasiet er nervøse for støj og 
indkig fra kantinen / spiseområde i forbindelse med den nye tilbygning. 
Beboerne har efterspurgt at kommunen indkalder berørte beboere til et møde 
omkring disse forhold.  
 
3c: Status MultiFunC, Herning og Aarhus opsiger kontrakt med Region Midt. 
Mere info på vores møde.  
Ad 3c) Herning og Aarhus kommune trækker sig ud af projektet, da det er for 
dyrt for kommunerne. 
  
3d: Go-card og genopfrisk aftale med ejendomsmæglerne (Jess) 
Ad 3d) Er trykt og bliver udleveret snarest. 
 
4. Nyt fra Viby Fællesråd (Lars) 
Ad 4) Fællesrådet er pt travle med at planlægge ”Viby-Uge” i uge 38. 
Desuden skal der forberedes forslag til fællesrådsmøde med alle fællesråd i 
kommunen. Herunder en højresvingsbane på Skanderborgvej ved indkørslen 
til Viby Stadion. Desuden at sikre skolevejene til Vestergårdskolen. 
  
 
5. Eventuelt 
Til orientering: 
5a) Vi arbejder fortsat på at få en trafiktælling på Vårkærvej – evt mht en 
lukning på forsøgsbasis.  
5b) Vi arbejder på at få etableret hastighedsdæmpning på Damtoften.  
5c) Forslag om et link fra vores hjemmeside til Viby Fællesråd’s hjemmeside. 
 


